



Protokoll Styretmöte Lp3 Lv5

Närvarande

Ordförande:	Anton Martinsson
Vice ordförande:	Elly Lucia Gaggini
Kassör:	Katarina Landberg
Informationsansvarig:	Daniel Brunnsåker, Ej närvarande
Utbildningsansvarig:	Elin Haraldsson
Arbetsmarknadsansvarig:	Amanda Lindenmeyer Asadi

Formalia

- i. Ordförande Anton Martinsson förklarar mötet öppnat kl. 12.06
- ii. Mötet godkänner dagordningen.
- iii. Föregående mötesprotokoll - Ok

Dagsformsrunda

Elly hatar Matlab.
Amanda har mycket med valberedningen.
Katarina kommer våldtas och dö om 10 år (kollade på uppdrag granskning om IS igår).
Elin mår också skit. För lite sömn och för mycket att göra.
Anton är jävla trött.

Meddelanden

Elly: VO från K undrar om regler för aspning. Affischerna får inte sitta vart som helst och bör förtydligas.

Anton: Styretkalas 8/5 på hemlig ort.

Trädkojor och tält i Härryda!?

Ett mail gällande elektroniskt röstsystem till sektionmöte kommer.



Beslutstagning

Ekonomisk Policy

Ordföranderådet var nöjda, förutom Kfik, som ville ha hoodie som primärklädsel. Styrelsen håller med om detta.

Styrelsen finner

att anta den nya policyn, med ändringen att Kfik får hoodie som primärklädsel.

Diskussion

Budget

Vet inte vad hur vi ska göra med den kommande kommittéutbildningen, ska den vara med i årets budget? Vi fortsätter att granska budgeten men en utbildning blir av.

Sektionsmötet

Styret går igenom lite smått hur första mötet ska gå till.

Mötesplanering

Sektionsmötet bör ligga i fokus.

Alla

24/2 Möte med PA

Elly

20/2 Möte med SAMO på K

23/2 SU

24/2 Möte med Tord, SAMO på K och SAMO på F.

Amanda:

23/2 ArmU

24/2 Ernst

Katarina:

19/2 Möte med KAOS

Elin:

23/2 SN

23/2 UU

20/2 AuKf

Anton:

INGENTING, Anton är fri som en fågel.



Mötesrapporter

Anton:

Nytt beslut om vart inkomstkällan kommer ifrån. 30 % går från utbildningsdepartementet till institutionen direkt. Sektioner med mycket pengar får betydligt mindre kontra mer för de som inte har mycket nu. Detta startar 2016 och sker för att säkra fakulteten.

KU:

Kontantfritt på sektionerna. Kårkort + izettle kommer införas efter sommaren. Sektionsmöte 0 inför mottagningen för nollan kom upp som förslag. Kick off som styret arrangerar innan mottagningen. Nedläggning av kommittéer som inte verkar intressanta.

Elly:

Möte med SAMO på K och F angående salarna och grupprummen ska bli bokningsbara.
En tanke är att våning 3 och 5 samt det stora i SC ska bli bokningsbara, samt en del på våning 7 kommer även att bli bokningsbara.

NU:

Ett kontantfritt Chalmers. Garderobspriset på Gasquen och Festu kan läggas på biljetten direkt.
Alkohol fria alternativ, problem uppstår på svarta. Gemensam alkoholfri bas för alla kommittéer?

Genomgång av att-göra-listan

Ekonomisk policy samt kommittékontaktmöten stryks.

Kommande händelser

21/2 Kick off med SAMO och SN
24/2 Möte med K-styret

Post

Faktura till KAOS

Övriga frågor

En fråga om individuella samtal med Sektordförande och styret tas upp.
Gemensamt räcker tycker styret.

Mötets avslutande

13.05, ordförande Anton Martinsson avslutar mötet